
Шемсудин Мехмедовић 

1. Коментаришући одговор Савјета министара БиХ на питање постављено на 13. сједници, 

одржаној 10. новембра 2011. године, истакао да инсистира на прецизном одговору – „Ја 

сам добио преглед и, морам бити искрен, одређене институције и министарства нису ми 

доставили тачне податке. Стога ћу ја сигурно инсистирати на прецизном одговору на ово 

постављено питање.“ 

Питање је гласило: 

  „Колико је у протеклом времену овог сазива Савјета министара и у којој институцији 

пензионисано службеника, те поново враћено на исте послове или савјетничке позиције?“  

2. Допунио је питање постављено Савјету министара БиХ на 15. сједници, одржаној 8. 

децембра 2011. године. Питање је гласило: „У 2011. години није усвојен закон о буџету 

институција БиХ и међународних обавеза, те нису ни реализовани грантови Министарства 

цивилних послова БиХ, али су из резерви буџета финансирани пројекти из спорта и 

културе, те овим путем тражим да ми Савјет министара БиХ достави одговор – који 

пројекти, односно које организације су финансиране из резерви буџета током 2011. године 

у области културе и спорта, као и друге невладине организације и у којим износима?” 

Питање је допуњено на сљедећи начин: „Како су из резерви буџета и коме додјељивана 

средства за спорт и културу?“ 

 

 


